
Børnehuset Gemmet  
Børnehuset ved Brønshøj Menighed  Gemmet 10  2400 København NV  

Tlf.: 38 60 51 21  e-post: gemmet@mail.tele.dk   www.gemmet10.dk 

Cvr-nr. 61 02 26 19. EAN-nr.: 5798009693143. Nordea 2137- 8210 002 945.  

C:\Users\Kontoret\Documents\Bestyrelsen\Referater\2016\2016-11-09 - B-referat.docx 

 Referat af bestyrelsesmøde 9. november 2016 
Til stede:  Helle, Bente, Christine, Camilla, Anne Rikke, Gitte og Merete. 

Fraværende: Irene, Nurten, Julie, Signe og Susanne 

1. Referat fra sidste møde underskrives 

Referat fra 7. september 2016 blev underskrevet.  

2. Valg af mødeleder 

Christine blev valgt. 

3. Konstituering 

Frem til 1. januar 2017 fortsætter Helle som formand og Anne Rikke som næstformand. 

Fra 1. januar 2017 er Anne Rikke formand. Det forventes, at Brønshøjs Menighedsråd udpeger 

Irene til bestyrelsen, hvorefter Irene bliver næstformand. 

Helle får en stor tak for det store arbejde, hun har lagt i børnehuset gennem 28 år. 

4. Godkendelse af forretningsorden 

Forretningsorden blev underskrevet.  

De nyudpegede fra Brønshøj Menighedsråd skal underskrive, når de tiltræder. 

5. Meddelelser fra formand/næstformand 

Intet til dette punkt 

6. Madvalg 

Bestyrelsen godkendte, at Børnehuset Gemmet fortsat selv producerer mad til institutionens børn. 

7. Orientering fra lederen, blandt andet om ansættelser 

 Per 1. december 2016 ansættes Joy i Mikkels stilling. 

 Vi skal have ansat en pædagog i en stilling på 25 timer/uge på Gul stue. Anne Rikke er 

bestyrelsens repræsentant i ansættelsesudvalget, der mødes 22. november 2016. 

8. Orientering om huset, rotterne og legepladsen 

 Det ny klatrestativ opsættes i uge 48-49 2016. 

 Rotten er død, kloakkerne er spulet, og vi har nu fire rottespærrer i kloakkerne. 

 Børnetoiletterne i kælderen bliver snarest renoveret for cirka 50.000 kr. 

9. Pædagogiske dage 3. og 4. november 2016 

Vi var 15 af sted på p-dage og havde gode og givtige pædagogiske debatter.  

Vi arbejdede med søvnpolitik, børnemiljø, motorik og årsplan 2017. 

Ifølge vores APV er flere medarbejdere plaget af støj, så vi skal i fællesskab arbejde på at 

nedbringe støjen. Merete og Gitte lavede oplæg om, hvordan man pædagogisk kan arbejde med at 

sænke støjen, blandt andet hjernesmarte børn og gruppeledelse. Dette skal vi arbejde med det 

første halvår 2017. I andet halvår skal vi arbejde med dokumentation af det pædagogiske arbejde 

for forældrene. 

Et udvalg skal arbejde med den nye læreplan som supplement til vores nuværende. 
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10. Nyt fra medarbejderrepræsentanten 

Intet. 

11. Kurser og dialogmøde 

Dialogmøde mellem politikere og forældre i bestyrelser angående samarbejde den 17. november 

2016 kl. 17.30 - 19.30. 

12. Spørgsmål og nye punkter fra bestyrelsesmedlemmerne 

Støtteforeningen vil gerne have mobilepay, institutionens mobiltelefonnummer kan bruges til det. 

Flere bestyrelsesmedlemmer syntes, at forældremødet var mere informativt med læreplans-

blomsten kombineret med praktiske eksempler. Det viste forældrene et engageret personale. 

Anne Rikke spurgte, hvordan bestyrelsen kommer i kontakt med resten af forældregruppen. 

Merete foreslog to årlige forældretræf på legepladsen, hvor Merete og medlemmer fra bestyrelsen 

og/eller støtteforening kan deltage. 

13. Næste møde 

Mandag den 23. januar 2017 kl. 17.30. 

14. Eventuelt 

Intet til dette punkt. 

Referent Gitte Schaumburg-Jensen/sgn 

8. december 2016 
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15. Personalesager 

Meretes løn skal genforhandles, og Helle skal underskrive en lønaftale, der forhandles af BUPL 

med Københavns kommune. 

Sophia kommer tilbage fra barsel 1. januar 2017 og skal arbejde på Grøn stue med Susanne og 

Lisa. 

To pædagoger, desværre fra samme stue, er langtidssyge, så det resterende personale ligger 

vandret. Det er hårdt for hele huset. Mange uerfarne vikarer gør deres bedste, men udgør jo ikke 

samme stabilitet som det faste personale. 

 

Referent Gitte Schaumburg-Jensen/sgn 

8. december 2016  


